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AFN DU Videregående dommerprøve 
2024 
 

Dette er en åpen bok-prøve og alle hjelpemidler er lov, med unntak av å kommunisere med andre 
personer. Dette inkluderer å stille spørsmål på internettfora. Prøven kan inneholde spørsmål hvor 
oppklarende tolkninger fra «rules editor» kan finnes på https://iafoa.freeforums.net 

- På de 35 første spørsmålene skal du oppgi neste spill som svar. Mener du det er flere enn ett 
realistisk svar hvor en hovedtrenere må gjøre et reelt valg oppgir du alle.  

- Hvis ikke annet er angitt er det 2 minutter eller mer igjen av en periode. 
- Om det i et spørsmål ikke står noe om at noe ble flagget, men du mener ut fra teksten at det 

er regelbrudd på spillet, skal du anta at regelbruddet korrekt ble flagget, så lenge ikke noe 
annet sies i spørsmålet. 

- På de 10 siste spørsmålene skal kun svaralternativet skrives. Kun ett alternativ er riktig per 
spørsmål. 

Dine svar skal skrives i et ferdiglaget regneark «Svarark for videregående prøve.xlsx». 

NB: Regnearket har 3 ark. 

Når du leverer, SKAL navnet på regnearkfila være: 

«Svarark for videregående prøve – DITTNAVNHER.xlsx» 

NB: Nødvendige tilleggsopplysninger inkluderer: 

- Utvisninger. Opplysninger om UOP (1-2 utvisning). (At HD skal annonsere dette er ikke 
nødvendig å ha med.) 

- Spillere som må stå over et forsøk/ikke stå over et forsøk. 
- ZAP10/Bruk av TO. Løpende klokke. 
- Annet som er nødvendig for å forklare hvorfor resultatet blir som det blir. 

Svarfilen sendes som vedlegg per e-post til dommer84@gmail.com med kopi til 
dommerbaard@gmail.com . 

E-POSTENS EMNE SKAL VÆRE «VIDEREGÅENDE DOMMERPRØVE 2024». 

SVARENE SKAL SENDES I DET TILHØRENDE REGNEARKET! (Hvis ikke anses prøven som ikke levert.) 

FRIST FOR INNSENDELSE ER SØNDAG 10. MARS KLOKKEN 23.59. 

Lykke til. 

DU. 

  

https://iafoa.freeforums.net/
http://www.thordarson.priv.no/Dommer/ressurser/Svarark%20for%20videreg%C3%A5ende%20pr%C3%B8ve.xlsx
mailto:dommer84@gmail.com
mailto:dommerbaard@gmail.com
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1. A 4&10 fra 50. Lag As punt spretter i bakken på B-10 og videre mot målsona. A90 prøver å 
stoppe ballen og berører den på B-1. Ballen treffer likevel mållinja, spretter tilbake, og blir 
liggende i ro på B-2. Lag A ble flagget for en ulovlig formasjon og Lag B ble flagget for en 
ulovlig blindsideblokkering på B-10 mens ballen spratt rundt. 
 

2. A 2&3 fra A-47. QBA7 mottar ballen i shotgun, skanner banen og finner en åpen mottaker, og 
kaster ballen til A80. A80 tar imot ballen på B-40 og blir taklet på B-20. DE B40 tok tak og 
holdt igjen hjelmgitteret til Tight-enden når han startet å løpe en rute.  
 

3. A 3&5 fra A-35. B80 holder igjen mottaker A90 umiddelbart etter snappen på A-36, og blir 
flagget for det. A23 har også løpt en rute, og tar imot framoverpasningen på A-35, og blir 
taklet på 50. 
 

4. A 4&15 fra A-2. Det er sent i 4. periode, Lag A leder med 2 poeng, og Lag B har ingen 
timeouter igjen etter at de tok sin siste etter forrige spill. Snappen er ikke god og i tillegg er 
tiltenkt punter tidlig under press, og han kaster ballen framover mot A90 som er på A-3. 
Ballen kommer overraskende på A90, og når han forsøker å ta imot pasningen treffer ballen 
hjelmen hans og spretter i en bue bakover. Guard A65 tar instinktivt imot ballen som 
kommer mot ham. A65 er sin egen målsone når han får ballen, han løper, men blir taklet i sin 
egen målsone. Tiden gikk ut under forsøket. 
 

5. A 4&5 på B-40. Punten blokkeres, får en liten bue, og ballen spretter i bakken på B-38 for 
deretter å sprette tilbake til B-45 hvor den plukkes opp av A23 og puntes igjen. Ballen går ut 
av banen på B-10. Umpiren har kastet flagg for holding på A55, og når han rapporterer 
flagget kan han også bekrefte at ballen traff bakken på B-38. 
 

6. Sent i 4. periode, Lag A leder med 7 poeng, og prøver å få tiden til å gå mest mulig. Det er 
synlige klokker. Lag B har ingen timeouter igjen. A 2&8 på A-32. Løpespill opp midten som gir 
3 yards, og det blir 3. forsøk. QBen vil bruke mest mulig av spillklokka, og han sier første 
«hut» når den viser 1 sekund igjen. Snapperen har misforstått, og tror det skal snappes på 
andre «hut». Bakdommeren kaster flagg for FAS. Klokka viser nå 1:00. 
 

7. Lag A ligger under med 3 poeng i 4. periode. A 3&10 på B-25. Begge lag har timeouter igjen. 
Lag B sender mange blitzere. A55 blir flagget for holding bak LOS av U. QBen er under trykk 
fra begge sider, og han prøver å unnslippe ved å trekke seg tilbake, men ombestemmer seg 
og går opp i «pocketen» igjen. På B-27 begynner han å bli taklet bakfra, men etter kontakten, 
og før han er i bakken, kaster han ballen. Ballen lander i bakken forbi LOS. LD rapporterer at 
ingen berettigede mottakere var i nærheten, men at ballen krysset LOS. HDen bedømmer at 
QBen ikke var, eller hadde vært, utenfor tackleboksen. Tiden viser nå 0:35. 
 

8. Ekstrapoengforsøk fra B-3. Lag A stiller opp i en ubalansert formasjon, en såkalt “swinging 
gate”. Ballen er plassert på høyre midtsonemerke. Lag A stiller opp med 7 spillere på linjen. 
De er, fra venstre til høyre: 80 - 71 - 64 - 52 - 68 - 76 - 84. 
A84 er snapper. Alle andre linjespillere står langt ut mot venstre med tre backer bak dem. 
Avstanden mellom A76 og A84 er 7 yards. Ballen snappes til QB A7, som sto i shotgun-
formasjon bak A84. A52 blokkerer B94 under livet forfra på B-2. A7 kaster en foroverpasning 
til A35, som var en av backene som sto til venstre. A35 løper inn for en touchdown. 
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9. A 3&5 fra B-35. Det er tre sekunder på kampklokken i den tredje perioden. Ballfører A25 
løper ut over sidelinjen på B-28. Kort tid etter snappen ble B91 blokkert mot låret av A52 
samtidig som A61 blokkerte B91 fra siden i skulderen. B91 var på B-36 da blokkeringene 
inntraff. Når spillet er over, er det 0:00 på kampklokken. 
 

10. A 4&7 på A-30. Lag A stiller opp for å punte. Ballen er plassert midt mellom 
midtsonemerkene. Lag A stiller opp med følgende nummer på linjen : 82 - 52 - 67 - 91 - 61 - 
57 - 21. Centeren snapper ballen til A6 som sto oppstilt på A-24. Snappen er lav og litt til 
siden for A6 og ballen fortsetter bak A6. A6 snur seg og løper bakover for å gjenerobre 
snappen, noe han gjør på A-18. Rett etter at A6 har fått besittelse av ballen starter han å 
utføre en puntbevegelse, og han punter ballen fra A-20. Umiddelbart etter A6 har puntet 
ballen blir han taklet av B45 og begge spillere lander hardt på bakken. Ballen befant seg i 
tackleboksen fra snap til spark. Sparket blir berørt av B25 på A-45. Ballen ruller på bakken når 
A85 kaster seg på ballen på A-47 og ballen blir død der. 
 

11. Ekstrapoengsforsøk fra B-3 i 2. periode med 8:47 på klokken. Lag A går for to poeng. Lag A 
stiller opp med fem spillere i bakfeltet ved snappen. Runningback A35 får ballen og fomler på 
B-1. Ballen gjenerobres av B28 på samme sted og han returnerer den mot Lag As mållinje. 
Under returen blokkerer B47 under livet på B-12. A7 tar tak i ballførers hjelmgitter og vrir 
ballførers hode på B-28. Ballfører løper inn i Lag As målsone med ballen. 
 

12. A 3&3 på A-27. Lag A løper med ballen til A-35 og hoveddommer gir tegn for første forsøk. 
Etter spillet er over tar Lag B en timeout. Umpire plasserer ballen på det neste punkt, men 
blir ikke stående over ballen. Lag A bryter huddle, stiller opp, og før hoveddommer har 
erklært ballen klar for spill, snapper de ballen. 
 

13. Frispark fra A-35. Når sparker A1 nærmer seg ballen begynner de andre 10 spillerne på Lag A 
å løpe forover. Før ballen blir sparket stopper sparkeren plutselig opp, og tre spillere på Lag A 
løper forbi A-35, stopper opp, og løper tilbake bak A-35 og er på A-33 når ballen sparkes. 
Sparker A1 sparker så umiddelbart ballen. B5 gjør tegn for fritt mottak og fullfører mottaket 
på B-18. 
 

14. A 3&5 fra B-17. A4 kaster en lovlig foroverpasning som blir tatt imot av B25 på B-2 
(interception). B25s bevegelse ved mottaket var mot egen sluttlinje og han klarer ikke å 
stoppe den før han går inn i egen målsone. Han får tilbake balansen og begynner å løpe med 
ballen i målsonen. Før han klarer å løpe inn på spillefeltet fomler han ballen. Den løse ballen 
ruller inn på spillefeltet og på B-3 gjenerobres den av A22. A22 tar noen skritt mot mållinjen, 
men på B-1 blir han truffet av en motstander og fomler ballen. Ballen ruller inn i pylonen og 
så over sidelinjen mellom mållinjen og B-1. 
 

15. A 3&5 fra A-45. QB A16 får snappen i en shotgun-formasjon. Han kaster en lovlig 
foroverpasning til A81 på A-50. A81 løper med ballen til B-40, der han fomler ballen. A87 
gjenerobrer ballen på B-47 og blir taklet på B-45. Hoveddommer kastet et flagg for røffing 
mot passeren. 
 

16. A 1&10 på A-20. A5 kaster en lovlig foroverpasning til A80 som gjør et mottak og blir taklet 
på A-25. Etter spillet løper hovedtrener på Lag B inn på banen og protesterer tydelig mot 
dommerne og roper at det burde ha blitt dømt OPI. Et flagg blir kastet for dette, og ballen 
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plasseres på A-40, 1&10 for Lag A. På neste spill løper A35 til B-45, der han blir taklet. 
Feltdommeren oppdager at taklingen ble utført av B55, men at det også står en B55 i Lag Bs 
lagområde. 
 

17. Frispark fra A-35. Sparker A5 sparker et høyt og langt spark. B25 står i sin egen målsone når 
han prøver å gjøre et mottak av frisparket. Han berører ballen, men får ikke besittelse, og 
ballen treffer så bakken i målsonen. For å forhindre at Lag A-spillere skal få tak på ballen slår 
B25 ballen med sin høyre hånd, og ballen går ut over sluttlinjen. 
 

18. A 3&M fra B-3. Ballen er erklært klar for spill og klokken går med 5:28 igjen i 2. periode. 
Lagene står oppstilte og klare når A54 beveger seg abrupt ut av sin three-point stance. B92 
reagerer på bevegelsen og løper kraftfullt inn i center A72 og dytter ham hardt i bakken. 
Fløyter blåses, flagg kastes, armer viftes og det rapporteres TJU av A54 og PER av B92. 
 

19. Frispark fra A-35. B25 gjør et mottak på B-8 og begynner å returnere ballen. På B-12 
blokkerer B31 en motstander under livet. B25 løper med ballen inn i Lag As målsone og blir 
taklet sent inne i målsonen. 
 

20. Første spill i første ekstraperiode. A 1&10 på B-25. Lag A kjører et løpespill til høyre, men 
ballfører A24 fomler ballen på B-23. Ballen gjenerobres av B35 som løper ballen hele veien 
inn i Lag As målsone. Etter spillet rapporteres det til hoveddommer at det ble kastet flagg for 
fem spillere i Lag As bakfelt og klipping av B46 på B-27 under returen. 
 

21. A 4&13 på A-8. Punter A14 tar imot snappen i målsonen, men havner raskt under press og 
må scramble mot høyre side. B99 slår løs ballen fra A14. A31 gjenerobrer ballen, kommer seg 
fri og punter fra A-5. Ballen spretter på A-28, hvor B19 gjør et mislykket gjenerobringsforsøk.  
A24 gjenerobrer ballen på A-30 og setter kursen mot Bs målsone. Mens A24 har ballen blir 
A89 flagget for holding på A-28. 
 

22. A 2&4 på A-24. QB A9 kaster en dyp pasning mot A85 som på B-44 tråkker på sidelinjen i det 
han tar sats. A85 får kontroll på ballen i luften, og lander inne på spillefeltet hvor han 
fortsetter å løpe til B-32. Mens QB hadde ballen ble A79 flagget for holding på A-17. Etter 
spillet blir A85 flagget for en overdrevet feiring. 
 

23. A 3&1 på B-26. Stillingen er A 20 - B 21. Det er 16 sekunder igjen av 4. periode når ballen 
snappes. Lag A har 1 timeout igjen. A33 får en overlevering og løper opp midten til B-24 hvor 
han fomler. A54 står i posisjon til å gjenerobre når DB B26 kommer bakfra og dytter A54 i 
ryggen. B26 gjenerobrer så ballen og returnerer hele veien til As målsone. Tiden gikk ut 
under spillet. 
 

24. A 2&6 på B-26. Stillingen er A 20 - B 24. Ingen lag har timeouts igjen. QB A8 dropper rett 
bakover. Venstre guard forsøker å blokkere rushende B95 med hender mot brystet, men må 
gi tapt. Like etter kommer RB A23, som ved snappen stod oppstilt innenfor tackleboksen, og 
blokkerer B95 mot knærne rett forfra på B-28. A42 mottar så en screenpasning i bakfeltet, og 
avanserer til B-17 hvor han blir truffet hardt av LB B56 og mister ballen før han treffer 
bakken. A84 gjenerobrer på B-12 og avanserer til Bs målsone. Mens ballen var løs ble A77 
flagget for holding på B-19. Etter spillet er det 50 sekunder igjen av 4. periode. 
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25. A 3&2 på B-15. Stillingen er A 21 - B 26. Det er 1:45 igjen av 4. periode. A23 får en 
overlevering og løper mot midten før han blir truffet av B56 på B-16 og mister ballen. B96 
gjenerobrer på B-17, og avanserer til B-45 der han blir taklet av A74 som samtidig gjør seg 
skyldig i hjelmgrep. B94 ble flagget for holding på B-30 under B96 sitt returløp. Etter spillet 
kommer A23 til hoveddommer og kaller ham en blind idiot som ikke callet «hjelm mot 
hjelm» på B56. 
 

26. A 2&1 på B-26. A6 kaster en dyp pasning mot A84. DB B21 hopper høyest og med kontroll på 
ballen lander han på B-3, men er på B-1 når han gjenvinner balansen. B21 setter fart mot 
midten av banen og etter noen meter blir han tvunget inn i målsonen hvor han mister ballen 
når A81 forsøker å takle ham. B56 gjenerobrer ballen og avanserer til B-12 der han blir 
presset ut over sidelinjen. A81 ble flagget for hjelmgrep i taklingsforsøket av B21. 
 

27. A 4&12 på A-44. A8 ruller mot høyre side, og gjør en rugby-style punt. Ballen lander på B-21 
og spretter mot Bs målsone. På B-16 sneier den hofta til A13 og spretter videre. På B-2 slår 
A41 ballen i retning sidelinjen for å hindre at den krysser mållinjen. Ballen treffer armen til 
B21 på B-1 og så pylonen på mållinjen. 
 

28. A 3&14 på A-12. A20 får en forsinket overlevering og løper opp midten. På B-22 forserer han 
siste safety, men fomler også ballen som ruller utover sidelinjen på B-16. A84 ble flagget for 
holding på A-42. Rett etter at HD har annonsert kommer As offensive koordinator ut til 
innbyttemerket hvor han kaster clip boarden i bakken og roper «That’s horse shit». Det er 
1:38 igjen av 2. periode. 
 

29. A 4&7 på A-40. A17 punter. Mottaker B21 på B-12 gir tegn for fritt mottak, men trekker seg 
så unna. Ballen treffer bakken på B-15 hvor B28 er i posisjon til å gjenerobre, men før han 
berører ballen blir han dyttet i ryggen av A21 som også forsøker å nå ballen. B28 lander på 
ballen, men får ikke kontroll på den.  A21 hiver seg på ballen og gjenerobrer liggende på B-
14. Under sparket ble A21 dyttet utover sidelinjen på A-43, hvorpå han løper en bue bak Lag 
As assistenttrener, som står 1 meter fra sidelinjen, og returnerer til spillefeltet på B-41. 
Linjedommer måtte løpe bue rundt samme trener. 
 

30. A 4&12 på A-45. Midten av 1. periode. A15 punter, og ballen får en høy bue, og den lander 
på B-18 og spretter tilbake. På B-36 sparker A44 ballen i retning av Bs mållinje, og ballen 
treffer A81 i hofta på B-16. B13 plukker opp ballen på B-14 og avanserer til B-19 der han 
takles. 
 

31. A 4&3 på B-39. Stillingen er A27-B30. A22 får en pitch out i bakfeltet og blir taklet på B-38. 
Like etter, men før fløyta er blåst, kommer B18 i full fart og blokkerer A69 hardt med 
hendene mot skulder til A69. A69 går rett i bakken. Det er 44 sekunder igjen av 4. periode, og 
ingen lag har timeouter igjen. 
 

32. A 4&18 på B-46. A13 sin punt har en høy bue, og returner B2, som står på B-10, ser punten vil 
passer ham, og vifter bort medspillere og trekker litt til siden. Ballen spretter på B-6 og ruller 
mot målsonen. A24 sitter med knærne på mållinjen når han gjenerobrer ballen på B-1. B61 
var offside ved snappen. 
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33. A 3&14 på B-16, høyre midtsonemerke. A9 kaster en pasning mot A21 i venstre side av 
målsonen. Like før ballen ankommer griper B1 tak i skulderen til A21, og vrir ham vekk for så 
å slå ned ballen. Ballen lander i bakken like fremfor A21. B96 blir flagget for røffing mot 
passeren. 
 

34. A 4&7 på A-28. A98 muffer snappen, men får raskt kontroll på ballen. A98 er positur til å 
punte, når han blir truffet av B95s skulder i midjen. A98s sparkefot treffer så ballen som går 
nesten rett opp i luften. Ballen treffer bakken på A-26 og spretter bakover. B54 er i full fart 
på vei mot ballen når A33 blokkerer ham forfra (innenfor 10-2) under livet på A-21 for å 
hindre ham i å gjenerobre ballen. Like etter gjenerobrer A41 ballen og avanserer hele veien 
til B-10. 
 

35. A 1&10 på B-39. A8 kaster en pasning mot A88, som er på B-33 når DB B18 griper tak hoften 
til A88 og trekker ham vekk for å slå ned pasningen. B92 var offside ved snappen. 
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36. Hva er korrekt om reglene for løpende klokke? 
A. Reglene for løpende klokke gjelder ved poengforskjell på 34 poeng eller mer. Dersom 

poengforskjellen er 24 poeng eller mer fortsetter dem å gjelde. Reglene gjelder i alle 
serier i alle kampens fire perioder. 

B. Reglene for løpende klokke gjelder ved poengforskjell på over 34 poeng. Dersom 
poengforskjellen er over 34 poeng, fortsetter de å gjelde. Reglene gjelder i alle serier 
i tredje og fjerde periode. 

C. Reglene for løpende klokke gjelder ved poengforskjell på over 34 poeng. Dersom 
poengforskjellen er over 24 poeng, fortsetter de å gjelde. Reglene gjelder i alle serier 
og i alle kampens fire perioder. 

D. Reglene for løpende klokke gjelder ved poengforskjell på over 34 poeng. Dersom 
poengforskjellen er over 24 poeng, fortsetter de å gjelde. Reglene gjelder i alle serier, 
dog ikke i Elite, og i alle kampens fire perioder. 
 

37. A 3&3 på B-37. Det er 2:19 på klokken i den 4. perioden, klokken går. Stillingen er A17-B21, 
begge lag har to timeouter igjen. Lag Bs hovedtrener blir overrasket over Lag As formasjon og 
tar en timeout. Etter timeouten stiller begge lag opp og ballen erklæres klar for spill. Rett før 
snappen begår A61 en tjuvstart. Straffen måles ut og ballen erklæres klar for spill på nytt. 
Rett før snappen ber Lag Bs hovedtrener om en timeout. Hva er korrekt? 

A. Timeouten innvilges, Lag B har nå ingen timeouter igjen. 
B. Timeouten innvilges ikke. Lag B straffes fem yards for forsinkelse av spillet. 
C. Timeouten innvilges. Lag B straffes fem yard for forsinkelse av spillet. 
D. Timeouten innvilges ikke. Lag B straffes 15 yards og automatisk 1. forsøk for 

usportslig oppførsel. Straffen teller som én av to for utvisning av hovedtrener. 
E. Timeouten innvilges ikke. Lag B straffes 15 yards og automatisk 1. forsøk for 

usportslig oppførsel. Straffen teller ikke som én av to for utvisning av hovedtrener. 
F. Timeouten innvilges ikke. La spillet starte. 

 
38. Spytting mot en motstander eller dommer er: 

A. Alltid en usportslig oppførsel (1 av 2), uansett om noen blir truffet eller ikke, men 
ikke automatisk utvisning. 

B. Usportslig oppførsel kun hvis noen blir truffet (1 av 2), men ikke automatisk 
utvisning. 

C. Grov usportslig oppførsel, automatisk utvisning, uansett om noen blir truffet eller 
ikke. 

D. Grov usportslig oppførsel kun hvis noen blir truffet, og da automatisk utvisning. 
Usportslig oppførsel (1 av 2) hvis ingen blir truffet. 
 

39. Field-goal-forsøk. Crew med 7/8 dommere. 
A. Sidedommer stiller alltid opp som dobbel umpire. 
B. Sidedommer stiller opp som dobbel umpire hvis det snappes fra B-20 og inn. Ellers 

ved mållinja. 
C. Sidedommer og umpire avtaler i pre-game hva de gjør i den kampen. 
D. Sidedommer stilller aldri opp som dobbel umpire. 
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40. Et regelbrudd skjer under et spill (ikke skåringsspill) hvor også tiden i en periode går ut. 
A. Hvis straffen aksepteres forlenges perioden, uten unntak. 
B. Hvis straffen aksepteres forlenges kun 2. og 4. periode, med unntak av hvis straffen 

inkluderer tap av forsøk, da forlenges den hvis det forulempende laget ønsker det. 
C. Hvis straffen aksepteres forlenges kun 2. og 4. periode, med unntak av hvis straffen 

inkluderer tap av forsøk, da forlenges den ikke. 
D. Hvis straffen aksepteres forlenges alltid perioden, uten unntak, kun hvis det var i 2. 

eller 4. periode. 
E. Hvis straffen aksepteres forlenges alltid perioden, med unntak av hvis straffen 

inkluderer tap av forsøk, da forlenges den ikke. 
 

41. Frispark fra A-35. B10 står i posisjon for å gjøre et sparkmottak på B-17 etter å ha vist et 
gyldig tegn for fritt mottak. B10 muffer ballen som spretter opp i luften, men B10 fullfører 
mottaket på B-22. 

A. B10 har ikke fullført et fritt mottak. 
B. B 1&10 på B-17. 
C. B 1&10 på B-20. 
D. B 1&10 på B-22. 

 
42. Det snappes fra en hash. Det er et løpespill opp midten. Etter 2 yards «gain» er ballbæreren 

A30 på vei ned mot bakken, men før han berører bakken med noe annet enn føtter og 
hender vrir han kroppen sin slik at du som er kortving kun ser ryggen hans. Det siste du så 
angående ballen er at ballbæreren hadde kontroll på den, men du så også at en linebacker 
hadde hender på ballen og forsøkte å rive løs ballen. Idet A30 lander i bakken ser du fortsatt 
ikke ballen. Det neste du ser er at fullt av spillere kaster seg etter ballen som tydeligvis nå er 
løs. Det er fort tydelig at ingen andre dommere kan hjelpe deg i denne situasjonen. 

A. Du bedømmer dette som om ballbæreren var i bakken før ballen kom løs, altså ikke 
en fommel, og blåser i fløyta. «No cheap turnovers!» 

B. Du bedømmer dette som en fommel, slipper bønneposen, og lar spillet fortsette. 
C. Du bedømmer dette som en fommel, slipper bønneposen, og lar spillet fortsette kun 

i kamper med videodømming underveis i kampen. I kamper uten videodømming 
underveis er dette ikke en fommel. 

D. Du bedømmer dette som om ballbæreren var i bakken før ballen kom løs, men 
venter med blåse. Hvis etter spillet ingen andre dommere har innputt som endrer 
oppfatningen din, er resultatet ingen fommel, men ballen død i A30s besittelse. 
 

43. A 2&M på B-8. A17 kaster en framoverpasning til A90 som står ved mållinja inne i målsonen. 
A90 hopper rett opp og kontrollerer ballen i lufta over målsonen, men blir umiddelbart 
truffet hardt av B22 som tvinger A90 til å lande på føttene på B-2. A90 snubler litt, men 
beholder balansen, og snur seg og løper mot målsonen. A90 fomler ballen på B-1 når han blir 
hardt truffet, og ballen spretter inn i pylonen. 

A. Touchback. B 1&10 på B-20. 
B. Touchdown. 
C. A 3&M på B-2. 
D. A 3&M på B-1. 
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44. NB: På dette spørsmålet skal det svares med TO bokstaver. Først A til D, så E til F. 
EPF på B-3. Lag A går for to poeng. QB A8 er under trykk og scrambler til høyre. Han kaster en 
foroverpasning fra B-2, pasningen blir brutt av B21. B21 løper hele veien for en touchdown. 
Under returen måtte linjedommer løpe rundt Lag Bs hovedtrener, som sto mellom sidelinjen 
og coachingboksen. Lag Bs hovedtrener har tidligere i kampen pådratt seg straff for 
usportslig oppførsel. Velg ett alternativ A til D, velg så også mellom alternativene E og F. 

A. To poeng til Lag B. Frispark fra A-35. 
B. To poeng til Lag B. Frispark fra 50. 
C. EPF over, ingen skåring. Frispark fra A-35. 
D. Regelbruddene slår ut hverandre, repeter EPF på B-3. 

 
E. I tillegg til alternativ A til D: Lag Bs hovedtrener utvises ikke. 
F. I tillegg til alternativ A til D: Lag Bs hovedtrener utvises. 

 
45. Crew med 7/8 dommere. Lag A er i en «double twins»-formasjon uten noen i bevegelse. 

Stjernemottakeren er mottaker #1 på pressebokssiden, og han er under press av en corner. 
Ved mottaker #2 på pressebokssiden er nærmeste forsvarsspiller ca. 3 yards unna. Det er kun 
«soft cover» på ikke-pressebokssiden. Hva gjelder for kortvingene, dypvingene og 
bakdommeren? 

A. Alle skal være i fase A fra snappen uavhengig av oppstillingen. 
B. Feltdommeren i er i fase A ved snappen, de andre går rett til fase B. 
C. Feltdommeren og bakdommeren er i fase A ved snappen, de andre går rett til fase B. 
D. Feltdommeren og linjedommeren er i fase A ved snappen, de andre går rett til fase B. 


